
 

 

 

 

 

Til beboerne på 

Askerøj 

Afd. 920 124 

 

 

 Dato 30. august 2018  

 

Referat fra ordinært afdelingsmøde 

 

Der blev afholdt ordinært afdelingsmøde 

 

onsdag, den 29. august 2018 kl. 14.30 

Spisesalen på Hørup Plejecenter  

 

Med følgende endelig dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent. 

2. Valg af stemmeudvalg. 

3. Valg af referent. 

4. Afdelingsbestyrelsens beretning for det forløbne år. 

5. Fremlæggelse af afdelingens årsregnskab for 2017 til orientering 

6. Godkendelse af afdelingsbestyrelsens forslag til de overordnede rammer      

      for iværksættelse af arbejder og aktiviteter i afdelingen 

7. Behandling af indkomne forslag. 

Ingen forslag modtaget. 

8. Fremlæggelse af afdelingens budget for 2019 til godkendelse 

9. Valg til afdelingsbestyrelsen: 

Valg af formand: 

Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

Valg af suppleanter: 

Valg til foreningens repræsentantskab: 

Valg af 3 medlemmer til Søbos repræsentantskab. 

Valg af suppleanter til repræsentantskabet. 

10. Eventuelt 

 

Til orientering blev det oplyst, at aftalen med Falck omkring nøgleservice er 

opsagt. Pkt. 9 Nøgler - udgår således af afdelingens ordensregler fremover. 

 

Referat  

 

Der deltog 2 beboere. Desuden deltog Erling Jürgensen fra organisationsbesty-

relsen, forretningsfører Hans Peter Hollænder(HPH)og ejendomsfunktionær 

Chr. Nielsen.  

 

Ad. 1 Erling Jürgensen blev valgt som dirigent og konstaterede, at mødet var 

rettidigt indkaldt og beslutningsdygtigt. 

 

Ad. 2 Der var enighed om afstemning ved håndsoprækning. 

 

Ad. 3 HPH blev valgt som referent. 

 

Ad. 4 Afdelingsbestyrelsesformand Jørgen Husted Andersen afgik ved døden 

sommer 2018, og det var derfor begrænset, hvad der kunne fortælles under 

beretningen, men det kunne oplyses, at der er p.t. er enkelte ledige lejlighe-

der. 

 

Ad. 5 Årsregnskab 2017 blev gennemgået af HPH. 

 

Ad. 6 Forslag til de overordnede rammer blev gennemgået og godkendt. 



 

 

 

 

Ad. 7 Der var ingen forslag indgået. 

 

Ad. 8 Budget 2019 med uændret husleje blev godkendt. 

 

Ad. 9 Der kunne ikke vælges nogen afdelingsbestyrelse p.g.a. af for få frem-

mødte. Der blev spurgt ind til, hvad der så sker i den forbindelse, og det kun-

ne oplyses, at organisationsbestyrelsen i Søbo så er fungerende afdelingsbe-

styrelse, og at det på kommende organisationsbestyrelsesmøde i oktober må 

forventes, at der udpeges en kontaktperson i organisationsbestyrelsen, som 

beboerne har mulighed for at henvende sig til indtil der næste år bliver mulig-

hed for at vælge en afdelingsbestyrelse igen. 

 

Ad. 10 De fremmødte beboere udtrykte stor tilfredshed med deres boliger og 

med det personale, som hjælper dem i det daglige.  

 


